
Ajuntament de Búger

  ACTA

 

Expedient núm.: Òrgan col·legiat:

PLN/2023/11 El ple

 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Tipus de convocatòria Ordinària

Data 28 / de setembre / 2023

Durada Des de les 19:30 fins a les 20:30 hores

Lloc CAN DOMETO

Presidida per PERE TORRENS ESCALAS

Secretari ANTONI PAYERAS BELTRÁN

 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

Núm. d'identificació Nom i Cognoms Assisteix

78214557K Catalina Alemany Buades SÍ

78210510E Catalina Guasp Cladera SÍ

44327567N Coloma Capó Saletas SÍ

43025899Y Guillem Vicens Xamena SÍ

42978543F Josep Pons Buades SÍ

18226104F Maria Antonia Pons-Estel Tugores SÍ

45538305F Miquel Gallardo Esgleas SÍ

43052263N PERE TORRENS ESCALAS SÍ

42962927P Rafael Capó Cerdá SÍ

 

Una vegada verificada pel  Secretari  la  constitució  vàlida de  l’òrgan,  el  President  obre  la  sessió,  
procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia

 

El president vol parlar d’una polèmica que es va suscitar sobre la legalitat d’un plenari. Diu que alguns 
grups han sol·licitat un informe envers de la legalitat de la sessió. Manifesta que el secretari emetrà  
informe quan tingui temps, però vol fer uns comentaris. 
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Ajuntament de Búger

 

Diu que l’article  21 de la LRBRL indica que la competència per convocar i  presidir  el  plenari  és 
indelegable. Per tant la competència la conservava el Batle i per tant podia convocar i presidir el Ple,  
considera que, sense perjudici del que digui el secretari, ha actuat adequadament. Diu també que en 
tot cas el Batle pot recuperar les competències en qualsevol moment d’acord amb l’article 9 de la Llei 
40/2015. Per tots aquests motius, diu que no veu l’error o els dubtes jurídics que han indicat. 

 

 

 

A) PART RESOLUTIVA

 

1.- Expedient 236/2023. Procediment Genèric. Festes locals 2024

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

 Expedient núm.: 236/2023
Procediment: Calendari laborable
 

 
 

PROPOSTA DE BATLIA
 
Atès l’escrit de la Conselleria Empresa, Ocupació i Energia , Direcció General Treball i  
Salud laboral, que d’acord amb l’article 46 del Reial Decret 2001/1983, de 28 de juliol de 
regulació  de  jornades,  hores  extraordinàries  i  descansos  (BOE  de  dia  29),  els 
ajuntaments han de determinar dues festes locals en l’àmbit municipal, i sol·licita la 
seva comunicació abans del 10 de setembre de 2023.            
 
Es proposa designar les dues festes locals per el 2.024:
 
- Dia de sant antoni, 17 de gener de 2024
- Segona festa de Nadal, 26 de desembre de 2024
 

 

2.- MOCIÓ MÉS DEFENSA I PROMOCIÓ LLENGUA CATALANA

Favorable Tipus de votació: Nominal
A favor: 6, En contra: 0, Abstencions: 3, Absents: 0

  A favor Catalina Guasp Cladera
Guillem Vicens Xamena
Maria Antonia Pons-Estel Tugores
Miquel Gallardo Esgleas
PERE TORRENS ESCALAS
Rafael Capó Cerdá

En contra ---

Abstencions Catalina Alemany Buades
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Ajuntament de Búger

Coloma Capó Saletas
Josep Pons Buades

Absents ---

 
Moció en defensa de la llengua catalana

 
La supressió del requisit lingüístic a la sanitat confirma que la llengua catalana, pròpia de les Illes Balears, 
continua sent menystinguda i perseguida. El més greu, però, és que en aquest cas ha estat el mateix Govern 
l’encarregat d’atiar el conflicte lingüístic i rompre els consensos polítics i socials que durant els darrers anys 
han permès normalitzar la promoció de l’ús i el reconeixement de la llengua com a patrimoni col·lectiu i de 
cohesió social. De fet, la llengua és el millor vehicle per fer comunitat, més enllà de la comunitat cultural de 
cadascú. L’ús del català és la millor manera i la més fàcil d’implicar-se en la societat civil mallorquina i de 
construir una millor societat per a tothom.
No obstant això, la situació de la llengua catalana a Mallorca, com a la resta de les Illes Balears, no es troba 
en la situació normal d’una llengua en el propi territori; perquè, a causa de l’annexió al Regne de Castella, el 
castellà, com a llengua de dominació, ha anat desplaçant-la. Aquest procés de substitució i imposició s’ha 
anat accelerant, de manera que la situació actual de la llengua catalana en la majoria d’àmbits d’ús general 
és extremament crítica. Per això, decisions com la del Govern de suprimir el requisit lingüístic contribueixen 
i agreugen la precarietat del català. En realitat, aquesta ideologia bilingüista no és res més que una forma 
d’encobrir i legitimar la subordinació d’una llengua a l’altra i el consegüent procés de substitució lingüística 
que pateix la societat de les Illes Balears.
Així les coses, cal prendre consciència del problema social i en compliment de l’Estatut i la Llei de 
normalització lingüística, els poders públics han d’adoptar les mesures necessàries per fer efectius la 
promoció, el coneixement i l’ús normal de la llengua catalana. Encara més, tot i que la Constitució espanyola 
recull al preàmbul “la voluntat de protegir les llengües dels pobles d'Espanya”, encara existeixen més de 500 
disposicions legals que imposen avui en dia l’ús del castellà, negant d'aquesta manera la igualtat de drets 
als ciutadans catalanoparlants. 
Per tot això, el grup de MÉS per Búger planteja l’adopció dels següents acords:

1.-L’Ajuntament de Búger referma el seu compromís amb la llengua
catalana, pròpia de les Illes Balears, que es troba encara en situació de desavantatge, i considera que és 
necessari un esforç més gran per part de la institució per garantir els drets lingüístics de tota la població.
2.- Per fer possible l’acord anterior, l’Ajuntament de Búger posarà els recursos necessaris per tal de realitzar 
cursos de català de diferents nivells, destinats a garantir que tota la població del nostre poble sigui 
competent en aquesta llengua. Al mateix temps, farà tasques de dinamització de la llengua catalana per tal 
de fomentar-ne l’ús en tots els àmbits.
3.- L’Ajuntament de Búger es compromet a redactar i publicar tota la informació del Consistori, inclosa la de 
Serveis Socials i Policia Local, en llengua catalana.
4.- L’Ajuntament de Búger insta el Govern de les Illes Balears a retirar de forma immediata el decret que 
suprimeix el requisit lingüístic a la sanitat pública.

 
Intervencions:

El Sr. Gallardo explica la moció llegint part de l’expositiu de 
la mateixa.

 
El Sr. Torrens diu que cada membre del seu equip votarà el 
que consideri,  ja  que és una qüestió ideològica.  Diu però, 
que  l’ajuntament  no  ha  vulnerat  la  política  lingüística. 
Informa que els cursos de català començaran previsiblement 
per gener i diu que el problema que hi va haver amb l’escrit 
en  castellà  de  policia,  és  una  anècdota  perquè  tots  els 
escrits es fan habitualment en català.
Dona la paraula a la resta de regidors.
 
La  Sra.  Alemany diu  que  voldria  votar  a  favor  dels  tres 
primers punts però no del quart pels problemes que hi ha 
amb la contractació de facultatius en els hospitals,  ja que 
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Ajuntament de Búger

diu  que  son  traves  en;  per  exemple,  trobar  oncòlegs  i 
considera que és un tema important. 
Diu que el personat de gestió i serveis de sanitat segueixen 
tenint el deure de tenir el Català, la retirada només afecta al 
personal sanitari. 
 
Llegeix la lleu 8/2018,  relativa a la capacitació lingüística. 
Diu que treballa en la captació de sanitaris, i que el més de 
gener es varen publicar en el BOIB un conjunt de categories 
deficitàries  com son oncologia  o traumatologia,  i  per  tots 
aquests motius no pot votar en favor de un acord que pot 
limitar l’accés de professionals del sector sanitari. 
 
Diu  que  durant  tota  la  legislatura  s’ha  contractat  a  gent 
sense el català advertint en un informe la falta del requisit, i 
no  ha  passat  res.  Manifesta  que  la  situació  sanitària  a 
Eivissa és molt greu
Per tot això es vol abstenir amb el punt darrer
 
El  Sr.  Capo diu no haver  rebut les mocions ni  l’expedient 
236. El Sr. President diu que en Jaume sol enviar les coses 
per correu electrònic, però ara només han donat accés per 
gestiona atès que tenen un secretari accidental. 
 
El  Sr.  President demana al  grup MES.  si  poden votar  per 
punts atès el manifestat per la Sra. Alemany.
 
La Sra. Capó Saletas es manifesta a favor dels tres primers 
punts  ja  que  és  important  defensar  la  identitat  pròpia 
mitjançant  el  català.  Diu  que  l’Ajuntament  sempre  ha 
defensat el català, ha promocionat cursos etc
En relació a la eliminació del català en el sector sanitari diu 
que el govern facilitarà l’accés a cursos de Català a tot el 
personal sanitari, però han arribat a un punt en que s’ha de 
garantir la salut dels ciutadans, i el Català no pot ser una 
trava. Indica que es coneixedora que el català no és la única 
trava per l’arribada de sanitaris,  també és la dificultat en 
accés a l’habitatge. Però no deixa de ser una trava més
Vol  deixar  clar  que  també  a  l’anterior  legislatura  es  va 
permetre  la  contractació  de  sanitaris  sense  el  català  de 
manera excepcional.
Recalca que la salut val molt i no es pot veure afectada
Diu que fa feina a l’IMAS i  han rebut avisos d’alarma per 
falta de professionals sanitaris. Hi ha residències amb 300 
pacients que només compten amb 1 metge, i és impossible 
que pugui atendre a tots els pacients. Diu que des de gener 
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Ajuntament de Búger

de 2023 venen avisant d’aquesta situació. 
Diu que ha volgut  transmetre la seva realitat diària,  falta 
personal sanitari.
 
El Sr. Gallardo diu que se sent ferit perquè es consideri el 
català com una trava, falten els mateixos metges a Balears 
que a Guadalajara.
Diu que amb aquesta postura es va afectant al Català.
Diu que avui ha sortit una convocatòria a l’IBSALUT sense el 
requisit de català. Ara ha començat amb el sector salut però 
es pot acabar fent extensiu a altres sector. 
Explica que és coneixedor de les exempcions que es feien en 
relació  a  alguns  professionals  sanitaris,  però  tenien  un 
temps per obtenir  les titulacions però ara ja han llevat el 
requisit i la excepció. 
 
Volen que es voti la moció en el seu conjunt. 
Diu que el temps els donarà la raó o els hi llevarà. Però que 
els temes que dificulten l’arribada de sanitaris son altres, 
entre ells, l’habitatge. 
 

 

3.- MOCIÓ MÉS EN DEFENSA TRANSPORT PÚBLIC

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

 
Moció per millorar les connexions de transport públic des de Búger

 
Els preus dels carburants, l’augment de població sense carnet de conduir o vehicle particular i la necessitat  
de preservar el medi ambient fan que cada vegada més gent opti per utilitzar el transport públic en els seus  
desplaçaments,  tant  per  motius laborals,  de salut,  educatius  o  d’oci.  La  mobilitat  sostenible  només  és 
factible amb uns bons serveis de transport públic.  Les relacions de Búger amb els pobles veïnats de Sa 
Pobla  i  Campanet  són molt  intenses,  de manera que els  desplaçaments  entre els  tres  pobles són molt 
freqüents  per  múltiples  motius,  començant  per  els  de  salut.  De  fet,  en  un  estudi  de  fa  10  anys  de  la  
Conselleria  de  Mobilitat,  els  desplaçaments  entre  Búger  i  Sa  Pobla  apareixien  com  els  segons  més 
nombrosos no coberts per transport públic, després de la ruta Llucmajor-Algaida.
 
Actualment, Búger tan sols disposa de la línia 314 de bus, que té 10 freqüències diàries entre setmana i 
connecta amb Inca (hospital, centre i estació de tren), però no disposa de cap connexió directa amb Sa Pobla 
i, amb Campanet només d’anada, atès que si es vol anar de Campanet a Búger amb la línia 314, s’ha d’anar 
fins  a  Inca.
Per altra banda, amb els horaris i freqüències de la línia actual, és impossible arribar a Palma, on tenen el  
lloc de feina un bon grapat de bugerrons, abans de les 8 del matí, fet que els obliga a fer servir el cotxe. A 
més, el transport escolar cap a l’institut de Sa Pobla tan sols inclou l’educació obligatòria, de manera que els  
estudiants de Batxillerat i Formació Professional no tenen cap manera d’arribar a l’institut si no hi ha places  
disponibles en el bus de transport escolar. Atès que són nombrosos els usuaris potencials de la línia de bus 
que connectaria Búger amb Campanet i Sa Pobla, sense detriment de la connexió actual amb Inca, Des de 
l’agrupació de MÉS per Búger demanam que:
 
1.  L’equip de govern de l’Ajuntament  sigui conscient  d’aquest  dèficit  i  contacti  amb els ajuntaments de 
Campanet i Sa Pobla per unir esforços en aquesta demanda.
2. L’equip de govern faci totes les reunions necessàries davant la Conselleria d’Habitatge, Territori i Mobilitat 
per tal de resoldre la situació i informi puntualment l’oposició i la resta del poble de les passes fetes i les  
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Ajuntament de Búger

respostes obtingudes per part de la Conselleria.
3. S’exigeixin solucions a la Conselleria davant la manca de connexió amb transport públic entre Búger i Sa 
Pobla i Campanet, prioritzant les aturades a l’estació de tren, a l’institut, a la parada de busos que connecta  
Sa Pobla amb la badia d’Alcúdia i al centre de salut de Sa Pobla. 
4. Es millorin els horaris de bus de l’actual línia 314 per permetre arribar a Palma abans de les 8 del matí els 
dies feiners.

 
Intervencions:

 
El Sr. Gallardo explica la moció i comenta que no s’han de 
perdre connexions amb inca, però també necessiten poder 
arribar  a  Sa  Pobla  o  Campanet,  sobretot  els  joves  i  els 
treballadors. Diu que no és un tema que vengui d’ara sinó 
que és de fa temps. 
 
El Sr. Torrens diu que votarà a favor, i és el primer afectat 
perquè te un fill adolescent que ho demana. Va parlar amb el 
Batle de Campanet i varen comentar la opció de pressionar 
conjuntament. El seu compromís és que tot duna que el TIB 
Mallorca tingui un gerent, demanar una reunió i explicar-li la 
situació. 
 
El Sr. Gallardo diu que també s’hauria de comunicar aquesta 
feina  que  farà  l’ajuntament  per  pressionar  de  cara  a 
l’ampliació de connexions. 
 
La Sra. Capó Saletas diu que és mare de 3 fills i es passa els 
dies fent viatges i considera necessari l’exposat a la moció. 
Diu que també el Batle de Moscari es troba en la mateixa 
situació.

 

 

B) ACTIVITAT DE CONTROL

 

4.- RELACIÓ DE DECRETS PER DONAR COMPTE 159-176

El batle dóna compte de les resolucions de batlia de la núm. 159 a la 176.

 

 

5.- INFORMES DE BATLIA

El batle informa sobre els següents assumptes:
 
Estan  a  punt  de  signar  la  compra  del  solar  del  cementiri,  per 
posteriorment fer un aparcament pel cementiri. 
S’ha adjudicat la obra del carrer Cullerers a l’empresa Perales Rojo, 
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Ajuntament de Búger

falta signar l’acta de replanteig
En una discussió posterior vol parlar del nom de la placeta
Estan  en  la  fase  final  de  adjudicació  del  cotxe  elèctric,  estan 
redactant els informes i documents
En relació a la dotació de serveis del solar de la escola, explica que 
es  dona  una  casuística  bastant  complexa.  Resulta  que  tenen 
concedits  240.000  euros  per  la  obra.  La  obra  implica  a  tres 
administracions, Ajuntament, Consell i ABAQUA. A més d’ENDESA.
S’ha fet una estimació del projecte i resulta que l’Ajuntament ha de 
fer 2 coses, dotar d’electricitat les escoles, i ja tenen la informació 
de Endesa, una estació de 95kw. I s’hauria de situar a la torre del 
poliesportiu. Per altra banda han de fer la obra des de la estació fins 
a la escola. I aquí hi hauria un import bastant elevat. 
Després haurien de fer altres connexions en total, Eren uns 400.000 
euros
A  més  havien  de  parlar  amb  ABAQUA  per  saber  si  la  estació 
impulsava tenia potencia per impulsar l’aigua. Està demanat però no 
tenen resposta
Diu que a més han de demanar un estudi d’impacte ambiental i la 
declaració d’interès general del Consell, que aquest tràmit tot sol ja 
son uns 8 mesos
Per totes aquestes traves, s’ha decidit traslladar-ho a l’any pròxim.
La  seva  idea,  va  ser  fer  la  primera  fase,  però  sense  l’impacte 
ambiental i  l’interès general no podran. Ara sembla ser que l’any 
pròxim el Consell  donarà el doble de diners i  podran destinar tot 
aquest import a aquestes actuacions, però ja tindran totes aquestes 
gestions i tramitacions fetes.
Explica  que  segueixen  endavant  amb  el  projecte  els  estudis  I 
demanant els informes i autoritzacions pertinents.
Amb aquest panorama, diu que els 240.000 euros s’ha plantejat la compra d’un altre solar del 
poble per fer una zona verda i  aparcament. Hi ha diverses alternatives, però fins que no 
tinguin les coses tancades no pot informar més.
 
 

 

 

C) PRECS I PREGUNTES

 

6.- TORN DE PRECS I PREGUNTES

El  Batle indica que les preguntes es contestaran al proper plenari, 
perquè així ho diu la normativa i ho considera més adient. Diu que si 
les  presenten  abans  per  escrit  i  els  contestaran  com  marca  la 
normativa. 
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Ajuntament de Búger

 
El  Sr. Vicens pregunta en relació a cablejat al nucli urbà, diu que 
han  observat  que  seguien  posant  cablejat  per  tot,  i  diu  que  no 
recorda si quan es va fer la obra del carrer del sol es va preparar per 
soterrar el cablejat. 
 
El Sr. Vicens demana si en relació a la obra del carrer Cullerers, si 
es  te  previst  fer  el  soterrament  de  cablejat.  Diu  que  ha  vist  el 
projecte però aquest aspecte no apareix o no ho ha vist.

 
El Sr. Vicens recorda que varen demanar que en qualsevol actuació 
que fessin intentessin soterrar el cablejat. 
 
El Sr. Vicens diu que ha vist que han resolt el dia a dia mitjançant 
decrets  i  acords  de  JGL.  Vol  demanar  per  les  reserves 
d’estacionament,  vol  saber  com  funcionen  que  paguen,  i  si  es 
compatible un gual permanent amb una reserva d’estacionament.
 
El  Sr.  Vicens diu  que  han  vist  que  han  vist  ajuts  per  a  la 
digitalització de l’arxiu municipal i  que no s’ha sol·licitat.  Demana 
com esta l’arxiu municipal i si necessita ser digitalitzat
 
El  Sr. Vicens  diu que volen saber en relació al entre de dia, com 
esta  la  situació  després  de  les  reunions  mantingudes,  i  voldrien 
saber on es tindria previst fer. 

 
El  Sr.  Vicens diu  que  han  pogut  veure  a  gestiona,  que  s’han 
sol·licitat ajuts per a la escoleta infantil, per 12 places, i que al final 
han presentat la renúncia i volen conèixer els motius.

 
El Sr. Vicens dona la enhorabona per la escola de música. Coneix 
que s’ha anunciat, però pareix que ja esta feta, i vol saber si ja hi és, 
on  és,  qui  hi  participa,  quins  preus  te,  vol  saber  qui  son  els 
professors.  Creu que hi  ha d’haver una ordenança de preus i  de 
funcionament.

 
 

La  Sra. Pons-Estel , diu que han treballat amb això des de juliol. 
Crear una escola de musica de 0 era molt costos i un projecte molt 
gran,  necessitaven almenys  3  professors.  Per  tant  han començat 
aquest any com una extensió de sa Pobla. Ells s’encarreguen de la 
contractació,  es  posa  en  funcionament  la  setmana  que  ve, 
l’ajuntament ha comprat un piano ja que només han demanat de 
moment  piano.  Per  tant  de  moment  només  han  comprat  aquest 
instrument
La  idea  és  en  acabar  el  curs  acadèmic,  poder  valorar  com  ha 
funcionat i que fer. 
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Ajuntament de Búger

 
El  Sr. Vicens dona la enhorabona per totes les activitats que fan, 
l’altre dia es va fer una prova de la batucada infantil, i tot i ser molt 
recent, volia una miqueta de informació al respecte. La Sra. Pons-
estel diu que també ho gestiona la escola de sa Pobla. Molta gent 
els va dir que si posaven batucada s’hi apuntarien. Sa Pobla els va 
exigir un quòrum, i varen fer un dia de prova, va venir una gentada i 
ara estan amb les matricules.  Ja n’hi  ha 7.  En teoria comença el 
dilluns, la edat mínima és de 5 anys, i de moment sera infantil, ja 
que no hi ha suficients pares
Diu que mentre la gent demostri interès es faran aquestes coses
 
El Sr. Vicens diu que en relació a activitats, volen saber si hi ha un 
reglament que reguli l’ús de Can Dometo, per quan es fan tallers 
etc, i si es paga algun lloguer. 
 
El  Sr. Vicens voldria saber si en aquests moments tenen pensada 
alguna redistribució dels espais de can dometo. Ja que sap que en 
altres  moments  s’ha  parlat  de  fer-hi  coses  com portar-hi  serveis 
socials
 
El Sr. Vicens diu que en relació a la fira de les rondalles, vol saber 
si hi ha hagut alguna comissió de festes que hagi organitzat aquest 
dia, i si s’ha Obert al poble perquè participi en la seva organització. 
El  Sr. Torrens diu que no h ha hagut comissió, sinó que ells han 
valorat  els  actes  que  han  considerat  mes  adequats,  han  agafat 
actuacions del CACIM, i  explica altres organitzacions amb les que 
han contactat, també s’ha exposat i comentat amb les associacions. 
Han intentat fer un programa adequat a una Fira de les rondalles.
Sra. Pons-Estel explica que també ha participat la escola. 
Sra. Alemany diu que la lectura de rondalles està Obert a tothom, 
han de contactar amb en Llorenç de la biblioteca
 
El Sr. Vicens diu que personalment el va sorprendre que al grup de 
WhatsApp oficial varen veure publicitada una entitat privada, i volen 
saber que te que veure amb l’ajuntament. Es tracta de la entitat 
ALES. 
 
El Sr. Gallardo prega que si han de canviar les regles del joc no es 
canviïn  a  mitjan  partit,  que  si  fins  ara  responien  les  preguntes, 
podrien  haver  avisat  del  canvi,  ja  que podrien  haver  avisat  amb 
antelació. Que ha sigut de mal gust
 
El Sr. Torrens diu que també li pereixen de mal gust, altres coses, i 
ha callat.
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Ajuntament de Búger

El Sr. Capo diu que ha vist unes bolles grogues al parc infantil i creu 
que es un perill pels nins petits i demana la seva retirada. 
 
La Sra.  Guasp,  diu  que  al  carrer  mare  de  deu,  han  posat 
senyalitzacions de cedir el pas, li han fet arribar que està molt bé, 
però que no estaria de més afegir un mirall. El Sr. Torrens diu que 
està previst que el policia local faci un informe.
 
La Sra. Pons-Estel diu que en relació a la Gent matriculada a piano 
n’hi ha 10, i vindrà una professora titulada els dijous i divendres. 
 
El Sr. Torrens dona la paraula al públic
Demanen  si  poden  fer  un  estudi  sobre  si  s’hauria  de  limitar  la 
velocitat a Búger.
El Sr. Torrens diu que esta limitada a tot el municipi a 30, han de 
col·locar discos, i s’estudiarà inclús instal·lar elements per reduir la 
velocitat en algunes zones.

 

 

 

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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